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    Rijeka,  01.03.2022. 

ZAPISNIK 
S 29. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
29. sjednica VMO Pehlin održana je 28. veljače 2022. (ponedjeljak) s početkom u 15,30 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 

 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 28. Sjednice :  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 
 

1. Razmatranje prijedloga izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za realizaciju 
komunalnih zahvata na području pojedinog mjesnog odbora 

2. Dopisi i zamolbe 
3. Razno 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Predsjednik je pozdravio nazočne i zamolio zamjenika predsjednika Darka Kauzlarića da izvijesti 
nazočne o sastanku koji je na temu izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za 
realizaciju komunalnih prioriteta održan u Atletskoj dvorani na Kantridi, dana 9. veljače 2022. 
godine. Zamjenik predsjednika opisao je tijek sastanka i naglasio da na sastanku nisu donijeti 
zaključci već su predstavnici mjesnih odbora upoznati sa prijedlogom, te su pojedini predstavnici 
mjesnih odbora svaki za svoj mjesni odbor iznijeli problematiku koja ih muči. Zamjenik 
predsjednika upitao je Gradonačelnika kada se planira obnavljanje Pehlinske ceste od 
Vukovarske ulice do Marinića jer je cesta u jako lošem stanju. Odgovoreno mu je da to nije mali 
komunalni zahvat. Također, zamjenik predsjednika informirao je nazočne o sastanku s 
ravnateljem Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti održanom dana, 22. veljače 2022. 
godine. Na sastanku se raspravila problematika vezana uz onečišćenje i uzurpaciju zemljišta na 
platou u romskom naselju na Rujevici.  
Članovima Vijeća dostavljen je dopis Odjela gradske samouprave i uprave vezano uz prijedlog 
izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za realizaciju komunalnih zahvata na području 
pojedinog mjesnog odbora i promemorija sa sastanka održanog u Atletskoj dvorani na Kantridi. 
Predsjednik Vijeća ukratko je pojasnio na koji se način došlo do sadašnje raspodjele sredstava 
za komunalne prioritete. Smatra da je Pehlin postao lijepo i ugodno mjesto za život, doseljavaju 
se mlade obitelji i povećao se natalitet. Za sve to zaslužna su i ulaganja u komunalne prioritete 
(izgradnja igrališta, dječjih parkova, postava rasvjete…) koja su se dogodila u proteklim 
godinama. Smatra da prijedlog izmjene nije dobar jer će se istim umjesto poboljšanja, način 
raspodjele vratiti u prošlost. Nakon poduže rasprave u koju su se uključili svi prisutni donesen je  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin je protiv i ne slaže se s prijedlogom izmjene postojećeg sustava raspodjele 
sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora, te će se dopis sa stavovima 
prisutnih dostaviti Gradonačelniku i Odjelu gradske samouprave i uprave, Direkciji za mjesnu 
samoupravu. 
 
 
AD 2 

 Mjesnom odboru obratio se mještanin koji ukazuje na zagađenje u zraku i na tlu koje 
nastaje zbog neovlaštenog paljenja metala u romskom naselju na Rujevici 

 Tajnica je nazočnima pročitala odgovor Rijeka plusa vezano uz prometnu regulaciju u 
odvojku Ulice Hosti.  

 Tajnica je nazočne upoznala sa odgovorom Rijeka plusa vezano uz traženu postavu 
usporivača prometa na sporednoj ulici u blizini Osnovne škole Pehlin. Rijeka plus smatra 
da na predmetnoj poziciji nema prometnog opravdanja za postavu usporivača. 

 Tajnica je nazočnima pročitala primjedbu mještanke upućenu na vozni red autobusne 
linije 7 odnosno reduciranje polazaka linije 7 od strane Autotroleja. 
 
 

Zaključak: 
 Vijeće će zahtjev uputiti Gradonačelniku sa zamolbom da se organizira sastanak na 

kojem će se iznijeti sva problematika vezano uz romsko naselje na Rujevici. 
 Vijeće će odgovor proslijediti predstavniku stanovnika dijela ulice Hosti kako bi ih 

informirao o odgovoru Rijeka plusa. Također mještanima će se napomenuti da ukoliko se 
želi postaviti usporivače prometa svi stanari moraju biti suglasni kako bi se izbjegla 
naknadna nezadovoljstva. 

 Vijeće će o odgovoru stručnih službi  Rijeka plusa informirati gospođu koja je inicirala 
zahtjev. 

 Vijeće MO Pehlin podržava zahtjev mještanke, te će isti uputiti Autotroleju sa zahtjevom 
da korigiraju vozni red i pojačaju vožnje u vršnim satima. 
 
 
 

 



 3/3 

 
                                                                                                  

AD 3 
 Predsjednik je izvijestio nazočne da se na platou u romskom naselju na Rujevici, unatoč 

što su obavještene sve nadležne službe, problemi nisu riješili. Plato je prepun nepropisno 
odbačenog otpada i dio zemljišta je uzurpiran odlaganjem nepropisno parkiranih 
automobila.  

 Predsjednik je obavijestio nazočne da još nije zaprimljen odgovor stručnih službi vezano 
uz postavu betonskih usporivača prometa na Baretićevu. Također smatra da bi postava 
betonskih gljiva u središte rotora onemogućila nepropisno parkiranje u istom. 
 

 
Zaključak 

 Vijeće MO Pehlin uputiti će dopis Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, na pažnju 
pročelnice i Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti da zbog drastičnog zagađenja u 
romskom naselju na Rujevici, a pogotovo na mjestu prostora dječjeg igrališta koji se 
koristi za odlaganje automobila i raznovrsnog smeća Vijeće MO Pehlin smatra potrebnim 
obustavu radova po komunalnim prioritetima na navedenoj lokaciji do daljnjega. Također 
zatražiti će se sastanak kod Gradonačelnika kako bi ga se upoznalo sa cjelokupnom 
problematikom. 

 Vijeće MO uputiti će Rijeka plusu požurnicu i zahtjev za postavom betonskih gljiva u rotor 
na Baretićevu. 
 
 
 

 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


